
 

Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

                            Z á p i s n i c a 

Z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 

ktoré sa konalo dňa 19.06.2025 v zasadačke Obecného úradu. 

------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 

  

Prítomní občania :  viď prezenčná listina 

 

                          

  

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce Kamil Kučera privítal 

prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Starosta obce predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 

zasadnutie riadiť.  

 

                    P r o g r a m 

 

1./ zahájenie 

2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4./ Správa o činnosti obecného úradu 

5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

6./ Rôzne 

7./ Diskusia 

8./ Schválenie uznesení 

9./ Záver                       

 

 

Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

      

    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda : Mgr. Molnárová 

Za členov : p. Keľo p. Gečeová 

Overovatelia zápisnice : p. Špitálová, p. Hano                                                            

 

 

Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 

 

    Starosta obce informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 

predchádzajúcom zasadnutí boli splnené.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 

       

     Starosta obce oboznámil poslancov a prítomných občanov o činnosti Obecného 

úradu od posledného zasadnutia. Práca obecného úradu bola zameraná na kosenie 

cintorínov, verejného priestranstva , ihriska a materskej školy. Pri 

príležitosti 80.výročia ukončenie 2.svetovej vojny sme pripravili kultúrny 

program a zapálenie vatry. 

 

 

 

 

 



Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

       

       Budeme pokračovať v kosení cintorínov, verejných priestranstiev, ihriska 

a Materskej školy. Uskutočníme striekanie verejných priestranstiev proti burine. 

V Materskej škole v mesiaci júl a august prebehne oprava vnútorných priestorov. 

Upravíme svah pri Materskej škole pod novou ulicou.  Dáme zamerať geodetom potok 

v hornej ulici a následne zabezpečíme čistenie potoka.   

 

Ad 6./ Rôzne       

  

   Účtovníčka obce pripravila na dnešné zasadnutie Záverečný účet obce za rok 

2024, ktorí poslanci jednohlasne schválili. Poslanci zobrali na vedomie 

Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu. BBSK nám poslala 

kúpnopredajné zmluvy a nájomné zmluvy ohľadne pozemkov pri moste cez rieku 

Rimava. Poslanci súhlasili s odpredajom pozemkov a nájomnými zmluvami. 

Starosta obce oboznámil prítomných , že podľa zákona obec musela zakúpiť 

defibrilátor a dňa 25.júna sa uskutoční školenie v zasadačke Obecného úradu.   

 

 

 

 

AD 7./ Diskusia 

 

      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 

 

 

p. Keder – občan     poukázal na to , že aspoň raz ročne by sa mohol pristaviť 

                     veľkokapacitný kontajner na odpad 

                     poďakoval hasičom za účasť a pomoc pri akcii, ktorá sa 

                     konala pri príležitosti 80.výročia ukončenia 2.svetovej 

                     vojny.     

                       

Kučera - starosta obce  odpovedal, že je ochotný zabezpečiť pre občanov kontajner 

                      na odpad 

                       

 

                                                                         

                               

                         

Ad.8./ Schválenie uznesení  

 

Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 

schválené  

 

 

 

 

  

 

 

Ad 9./ Z á v e r 

        

       Starosta obce poďakoval prítomným poslancom  a občanom za účasť na  

zasadnutí obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

Starosta obce: 

 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 

                                        p. Špitálová, p. Hano                                                     

                                                          


